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UCHWAŁA NR .................... 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia .................... 2022 r. 

w sprawie ustalenia przebiegu drogi gminnej nr 107936 O ul. Szkolnej 

na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle 

Na podstawie art. 7 ust. 3  ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych. (Dz. U. z 2021 r. 

poz. 1376 z późn. zm.1)) zm.  Rada Miasta Kędzierzyn-Koźle uchwala, co następuje: 

§ 1. Ustala się przebieg istniejącej drogi gminnej nr 107936 O zgodnie załącznikiem 

do niniejszej uchwały. 

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Prezydentowi Miasta. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Opolskiego.

                                                      
1) Zmiany tekstu jednolitego wymienionej ustawy zostały ogłoszone w  Dz. U. z 2021 r. poz. 1005 i poz. 1595 oraz 

z 2022 r. poz. 32, M. P. z 2021 r. poz. 876. 
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Załącznik do uchwały Nr .................... 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia....................2022 r. 
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Uzasadnienie do Uchwały Nr ……..…. 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia ……………. 

 

w sprawie ustalenia przebiegu drogi gminnej nr 107936 O ul. Szkolnej  

na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle 

Z uwagi na wolę przejęcia mostu drogowego zlokalizowanego w ciągu dojazdu do terenu przemysłowego 

JPM Holding S.A. przy ul. Szkolnej oraz po wyrażeniu zgody na nieodpłatne nabycie działki gruntu nr 602/919 

obręb Blachownia  przez Radę Miasta  w dniu 29 czerwca 2021r. uchwałą nr XXXVI/421/21 i jej przejęciu  

w dniu 29 marca 2022r, ustala się nowy przebieg drogi publicznej – ul. Szkolnej – uzupełniony o odcinek drogi 

nad Kanałem Gliwickim do bramy wjazdowej zakładów chemicznych. 

Ustalenie nowego przebiegu drogi publicznej generuje następujące skutki finansowe dla gminy: 

a) roczny koszt bieżącego utrzymania odcinka drogi wraz z obiektem mostowym17,5 tys. zł. 

b) obiekt mostowy jest w złym stanie technicznym jego remont według szacunków wyniesie 1 mln zł w 

tym koszt po stronie gminy 0,5 mln zł. 

Wobec powyższego podjęcie przedmiotowej uchwały jest zasadne. 

 

 

 

 

PREZYDENT MIASTA 

 

Sabina Nowosielska 

 


